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    Rijeka,  01.02.2022. 

ZAPISNIK 
S 28. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
28. sjednica VMO Pehlin održana je 31. siječnja 2022. (ponedjeljak) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 27. Sjednice :  
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Izvješće o radu Vijeća Mjesnog odbora Pehlin za 2021. godinu 
2. Dopisi i zamolbe 
3. Razno 

 
 

 
Dnevni red je prihvaćen. 

 
 
AD 1 
Predsjednik je otvorio raspravu i pozvao nazočne da razmotre Izvještaj o radu Vijeća MO Pehlin 
za 2021. godinu koji im je uručen, te ime je isti tajnica pročitala. Nakon kraće rasprave donesen 
je: 
 
Zaključak: 
Vijeće je usvojilo Izvještaj o radu Vijeća MO Pehlin za 2021. godinu. 
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AD 2 

 Mjesnom odboru ponovno su se obratili građani iz Ulice Hosti kod k.br. 49 sa zamolbom 
za preregulacijom prometa. Vijeće MO zahtjeve građana uvrstilo je u prijedloge 
komunalnih prioriteta za 2022. godinu, ali je odstrane stručnih službi Grada odgovoreno 
da nema opravdanja za traženu preregulaciju. 

 Mjesnom odboru obratila se gospođa čije dijete pohađa OŠ Pehlin sa zamolbom da se 
postave uspornici kod pješačkog prijelaza u neposrednoj blizini škole. Gospođa smatra da 
je pješački nepregledan te predstavlja opasnost za pješake. 

 Predsjednik je obavijestio nazočne da su mu se obratili građani Baretićeva te ukazali na 
problem prebrze vožnje u Ulici  Baretićevo blizu rotora na ravnom dijelu prometnice.  
 
 
 

Zaključak: 
 Vijeće će zahtjev uputiti Rijeka plusu sa zamolbom da sa stručnog stanovišta sagledaju 

problem i predlože možebitna rješenja. 
 Vijeće će zahtjev uputiti Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i Rijeka plusu sa 

molbom da sa stručnog stanovišta pokušaju iznaći rješenje. 
 Vijeće će Odjelu gradske uprave za komunalni sustavi i Rijeka plusu uputiti zahtjev da 

razmotre postavljanje uzdignutih betonskih usporivača prometa u oba smjera kako bi se  
povećala sigurnost pješaka. 
 
 

 
AD 3 

 Predsjednik je izvijestio nazočne da će se u sklopu programske aktivnosti Pusni dani na 
Pehlinu održati kreativna radionica uz suglasnost Direkcije za mjesnu samoupravu, te će 
se sredstva u iznosu od 800,00 kuna sa pozicije PRO2502 reprezentacija prebaciti na 
poziciju PRO2503 ostali nespomenuti rashodi materijala. 

 Predsjednik je predložio da se programska aktivnost Ribarska noć koja nije održana već 
dvije godine održi ove godine u svibnju povodom Dana državnosti u organizaciji Vijeća 
MO, a u suradnji sa Maticom umirovljenika-Klubom Pehlin i Udrugom dragovoljaca i 
veterana Domovinskog rata-Podružnicom Pehlin, te se tom prigodom organizira kulturna i 
sportska manifestacija.  

 Predsjednik je obavijestio nazočne da se na platou na Rujevici ponovno nalaze velike 
količine raznovrsnog otpada i da je netko uzurpirao više od 1 500 m2 površine i na istu 
odložio neregistrirane automobile, te time devastira prostor i uništava sva dosadašnja 
ulaganja. 

 Predsjednik je obavijestio nazočne da su se odgajateljice Dječjeg vrtića Pehlin obratile sa 
zamolbom da im se pomogne oko natkrivanja terase u vrtiću. Također ponovio je potrebu 
da se sjeverni dio dvorišta dječjeg vrtića i Doma kulture zatvori kako bi se dobio prostor 
za skladištenje opreme i rekvizita iz Doma kulture. 
 

 
Zaključak 

 Vijeće je suglasno s predloženim. 
 Vijeće je suglasno s predloženim. 
 Vijeće MO uputiti će dopis vezano uz navedeno sa zahtjevom za rješavanje svim 

nadležnim službama: Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji za komunalno 
redarstvo, Prvoj policijskoj postaji Rijeka i Komunalnom društvu Čistoća. 

 Vijeće će uputiti dopis Odjelu gradske uprave za gospodarenje imovinom sa zamolbom da 
se pokušaju realizirati ulaganja. 
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Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                    Ivan Bogdanić 


